
Zápis č. 6/2024 z jednání Komise pro rozvoj sportu 

 

 

Datum konání: 09.12.2024 – jednání bylo VEŘEJNÉ 

Místo konání: zasedací místnost v prostorách tribuny stadionu E. Zátopka 

Účastníci: viz prezenční listina  

Počet přítomných: 7 členů + tajemnice 

 

Program jednání: 

 

- informace k rekračním lesům 

- informace k cyklostezkám 

- různé, diskuze. 

 

1. Předseda komise informoval členy a stavu lanového parku – za zrušený dospělý a dětský 

lanový park se staví rodinný park. Dle informace od ředitele Městských lesů je 

předpokládaný termín otevření rodinného parku duben 2025.  

 

Komise žádá o informace ohledně možnosti využití bývalé skládky pod rozhlednou Bára 

pro sport a rekreaci. 

 

2. Předseda komise předal informaci od vedoucího Odboru dopravy p. Klimka, že v roce 

2024 došlo ke změně v ulici Dr. Milady Horákové, kde vznikly vyhrazené cyklopruhy a 

cyklopiktogramový koridor. 

 

Komise chce ověřit: 

- zda bude u Tesca závěsná lávka nebo budou cyklisté jezdit vrchem? 

- stav napojení cyklostezky na Podhůru 

- možnost využití újezdové cesty Presy-Vlčnov pro cyklostezku 

 

Komise požaduje zaslání aktuální mapy cyklostezek (začátkem roku 2025). 

 

 

3. Předseda komise informoval členy o odchodu jednatele p. Vodáka ze SAMCH, o 

zprovoznění sportovní haly a dalších etapách i o plánovaných investicích SAMCH. 

Na závěr poděkoval všem členům za jejich aktivní účast. 

  

 

Termín dalšího jednání komise bude upřesněn e-mailem. 

 

V Chrudimi dne 09.12.2024 

 

 

 

 

Zapsala: Monika Slaninová     Ověřil: Tomáš Vondráček 

 

 

 


